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Veenendaal vindt geen private partner voor warmtenet
nieuwbouwwijk en wil het nu zelf doen
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Er is haast geboden bij de aanleg van een warmtenet voor Groenpoort. Nu is het nog een

kale vlakte in Veenendaal-Oost, maar straks is het een wijk voor zo'n duizend

huishoudens en een nieuwe school. Volgend jaar moet de bouw al beginnen en moet ook

bekend zijn wie het warmtenet gaat aanleggen. Wordt dat later, kan dat door onder meer

de stijgende bouwkosten stevig pijn doen in de portemonnee. En mensen rekenen

bovendien op hun huis.

Veenendaal besloot vorig jaar dat Groenpoort een collectief warmtenet moet krijgen en de

gemeente moest dat van de gemeenteraad samen met een private partner gaan

doen. Eteck, de enige kandidaat, heeft de gemeente echter in oktober verteld er niet direct

een ‘verdienmodel’ in te zien. Dat was een tegenvaller voor de gemeente die vreest voor

vertraging van de bouwplannen en alle kosten die daarbij komen kijken. 

Wethouder Engbert Stroobosscher heeft gezegd dat Eteck nu definitief is afgehaakt. Een

nieuwe 'prijsvraag’ uitschrijven om kandidaten te zoeken, is geen optie, meldt de

wethouder. Dat gaat allemaal te veel tijd kosten. De gemeente wil nu energiebedrijf DEVO

https://www.gelderlander.nl/veenendaal/veenendaal-vindt-geen-private-partner-voor-warmtenet-nieuwbouwwijk-en-wil-het-nu-zelf-doen~a1e1b945/
https://www.gelderlander.nl/de-vallei/warmtenet-voor-nieuwbouwwijk-groenpoort-kandidaat-ziet-nog-geen-verdienmodel~a460b50d/


2/2

benaderen en dat kan heel snel.

‘Mazzel’ dat energieleverancier van de gemeente is 

Want voor Veenendaal is het ‘mazzel’ dat DEVO sinds kort helemaal in handen is van de

gemeente. Al meldt Stroobosscher dat het een niet met het ander te maken heeft. ,,Het is

jammer dat Eteck is afgehaakt en toevallig komt het zo uit dat Veenendaal eigenaar is van

DEVO. Maar het was ook goed geweest als Eteck het had gedaan.”

DEVO begon ooit in 2007 als samenwerking tussen de gemeente en de private partner

Quattro om Veenendaal-Oost van warmte en koude te voorzien. De energieleverancier

liep tegen zware verliezen op. In 2016 stonden de gemeente en Quattro samen borg voor

15,4 miljoen euro. Dat geld moest DEVO lenen bij de banken om niet om te vallen.

In juni van dit jaar wilde Quattro niet meer verder en besloot Veenendaal om in zijn

eentje borg te staan voor de schulden: op dat moment  12,2 miljoen euro. Veenendaal nam

voor een symbolische euro de aandelen van Quattro over.

Of DEVO straks wel met een plan op de proppen komt om het warmtenet rendabel aan te

leggen, moet nog allemaal uitgezocht en doorgerekend worden, zegt de wethouder. Het is

volgens hem wel een voordeel dat DEVO al actief is in Veenendaal-Oost en onder andere

al warmte-installaties in het gebied heeft. 

DEVO is echter niet de private partner waar de gemeenteraad om gevraagd had om samen

met de gemeente een warmtenet aan te leggen. De raad buigt zich op 18 januari over de

kwestie.

DEVO als het even kan verkopen 

De gemeente zou DEVO het liefst willen verkopen, maar dat lukt pas wanneer het bedrijf

met winst gaat draaien. ,,Door DEVO geheel Veenendaal-Oost van duurzame energie te

laten voorzien, ontstaat een bedrijf met meer omvang. De verwachting is dat hiermee de

waarde en vooral de eventuele toekomstige verkoopbaarheid van het bedrijf ook

toeneemt", schrijven B en W in hun voorstel aan de raad. 
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